
 

P R O T O K Ó Ł NR LV/2022 

z LV sesji Rady Gminy Rytwiany, która odbyła się w dniu 28 czerwca 2022 r. 

w Urzędzie Gminy Rytwiany. 

 

I. Obecni na sesji:  

1/ Radni zgodnie z listą obecności.  

2/ Grzegorz Forkasiewicz – Wójt Gminy Rytwiany  

3/ Tomasz Fąfara – Sekretarz Gminy Rytwiany  

4/ Mirosława Szewczyk –Skarbnik Gminy Rytwiany  

 

II. Przebieg obrad:  

Obrady sesji trwały od godz. 14.12 do godz. 16.55. 

W sesji uczestniczyło 14  radnych.  

 

Nieobecni radni: 

1.Michał Rajca 

 

 

Pkt 1  

Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał klauzulę RODO dotyczącą ochrony danych 

osobowych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski otworzył LV sesję Rady Gminy Rytwiany, powitał 

wszystkich uczestników sesji.  

 

 

Pkt 2  

Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski stwierdził obecność 14 radnych  

i prawomocność obrad.  

Pkt 3  

Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie.  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nr LIV. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji. 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

7. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rytwiany na lata  

2022 – 2029. 

8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

9. Debata nad Raportem  o stanie Gminy za rok 2021. 

10. Uchwała  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Rytwiany wotum zaufania za rok 2021. 

11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rytwianach za rok 2021. 



12. Uchwała  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem   

z wykonania budżetu gminy za rok 2021. 

13. Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Rytwiany absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2021. 

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 27 kwietnia 2022 r. 

15. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/225/21 Rady Gminy Rytwiany z dnia  

28 października 2021 r. w sprawie opłaty targowej. 

16. Sprawy różne i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Porządek obrad został zatwierdzony jednogłośnie głosami „za”. Obecnych podczas głosowania  

14 radnych.  

 

 

Pkt 4  

Przyjęcie protokołu z sesji nr LIV 

 

Protokół z sesji nr LIV  został przyjęty bez uwag jednogłośnie, 14 głosami „za”. Podczas głosowania 

obecnych 14 radnych.  

 

 

Pkt 5  

Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.  

 

Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz poinformował, że uchwały podjęte na LIV  

(łącznie 2 uchwały) zostały przesłane odpowiednio Regionalnej Izby Obrachunkowej i te, które powinny 

przesłano do opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego oraz są 

realizowane na bieżąco. 

 

 

Pkt 6  

Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

Wójt Grzegorz Forkasiewicz poinformował Radę o pracy w okresie między sesjami, a mianowicie:  

 

Od ostatniej sesji, która odbyła się w dniu 30 maja 2022 roku najważniejsze realizowane zadania przez 

Urząd Gminy Rytwiany związane były: 

 

1. Z najważniejszym zadaniem jakie jest realizowane przez pracowników Urzędu Gminy Rytwiany t.j.: 

Termomodernizacją Budynków Użyteczności Publicznej.  

Pierwszy przetarg został unieważniony. Zostały dokonane korekty 3 zadania zostały rozbite na w sumie           

5 mniejszych zadań t.j.:  

- Zespół Szkolno-Przedszkolny im. Jana Pawła II w Rytwianach,  

- Zespół Szkolno-Przedszkolny Publiczna Szkoła Podstawowa i Publiczne Samorządowe Przedszkole im. 

100 lecia Odzyskania Niepodległości w Strzegomiu,  

- Zespół Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. Adolfa Dygasińskiego w Sichowie Dużym, 

- Remizę Ochotniczej Straży Pożarnej w Rytwianach,  

- Urząd Gminy w Rytwianach. 



Na zadanie Termomodernizacja Budynków Użyteczności Publicznej jest  przyznana kwota  

11 500 000, 00  zł, natomiast  oferty są złożone na kwotę 15 000 000, 00 zł.  

Brakująca kwota będzie musiała zostać pozyskana z preferencyjnych pożyczek (np. z Regionalnych 

Programów Operacyjnych czy Wojewódzkich Funduszy Ochrony Środowiska) lub  kredytów udzielanych 

na preferencyjnych warunkach przez banki zajmujące się obsługą projektów związanych  

z termomodernizacją budynków.  

Po zrealizowaniu zadania będziemy mogli wnioskować o kwotę około 200 000, 00 zł z tzw. Białych 

Certyfikatów. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski poprosił o wyjaśnienie. 

Pan Piotr Kutyła pracownik Urzędu Gminy Rytwiany wyjaśnił, że o Białe Certyfikaty można się starać za 

poprawę efektywności  energetycznej w budynkach. Pan Piotr Kutyła dalej powiedział, że Urząd Regulacji 

Energetyki wydaje takie certyfikaty, które będzie można sprzedać na giełdzie towarów i energii w zamian 

uzyskując zyski. Ale jak dodał Pan Piotr Kutyła jest to jeszcze na etapie rozpoznawania.  

Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz zasugerował aby skorzystać z możliwości tak aby  

w przyszłości nie natrafić na jeszcze mniej korzystne warunki realizacji inwestycji jaka jest 

Termomodernizacja Budynków Użyteczności Publicznej.  

 

2. Został rozstrzygnięty Program Polski Ład – obecnie trwają prace nad przygotowaniem dokumentów do 

przetargu 

- na wykonanie remontu dróg,  

- na budowę domu seniora.  

 

3. Wójt Grzegorz Forkasiewicz przedstawił problem braku wody pitnej. Poziom wody pitnej tylko  

w przeciągu ostatniego roku obniżył się o  1 m.  

 

4. Kolejno Wójt Grzegorz Forkasiewicz poinformował, że na terenie Gminy Rytwiany nadal przebywa 40 

osób uchodźców z Ukrainy. Kończy się możliwość dofinansowania do pobytu. Brak jest nowych 

uregulowań prawnych. Jest tylko możliwość dofinansowania do pobytu osoby niepełnosprawnej. 

Natomiast brak jest wytycznych w jaki sposób urząd ma weryfikować potwierdzenie niepełnosprawności. 

Uchodźcy z Ukrainy nie posiadają dokumentów na potwierdzenie niepełnosprawności.  

 

5. Przygotowane są 3 remizy na terenie Gminy Rytwiany do przyjęcia uchodźców z Ukrainy. 

 

6. Zakończenie roku szkolnego 2021 / 2022 przebiegło bez problemów. 

 

7. Jest problem z wyłonieniem wykonawcy naprawy poboczy na ul. Kościuszki. Brak zainteresowania ze 

strony wykonawców.  Problem leży po stronie dużo mniejszych możliwości finansowych gmin od ofert ze 

strony wykonawców co jest pokłosiem rosnącej inflacji.  

 

Pkt 7  

Uchwała w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rytwiany na lata 2022 – 2029. 

 

Uzasadnienie do uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Mirosława Szewczyk.  

  

 

Dochody bieżące po wprowadzonych zmianach wynoszą 27 357 152, 56 zł. 

Dochody majątkowe po zmianach wynoszą 3 768 414, 00 zł.  

Ogółem dochody wynoszą 331 152 566, 56 zł.  



Wydatki bieżące po zmianach wynoszą 28 157 422, 87 zł.  

Ogółem wydatki wynoszą 36 210 112, 87 zł.  

 

 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr L/278/22 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rytwiany na lata 

2022 – 2029 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

 

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

Pkt 8  

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

 

Zmiany w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy Mirosława Szewczyk.  

Zwiększyć plan dochodów i wydatków o kwotę 340 662, 00 zł zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej 

uchwały. 

W uchwale nr XLIX/251/22 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rytwiany na 

rok 2022 

-  załącznik nr 3 – Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2022 r. - 

otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały 

- załącznik Nr 4 – Zadania inwestycyjne roczne w 2022 r. - otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 

3 do niniejszej uchwały 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr L/279/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. została podjęta jednogłośnie 14 

głosami „za”.  

 

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

Pkt 9 

Debata nad Raportem o stanie Gminy za rok 2021. 

 

Raport przedstawił Wójt Grzegorz Forkasiewicz.  

 

Radni otrzymali raport o stanie gminy za 2021 rok. Raport stanowi załącznik doniniejszego protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali:  

 

Radny Artur Dzieciuch, który podziękował Wójtowi Grzegorzowi Forkasiewiczowi i pracownikom Urzędu 

Gminy Rytwiany za pracę i ilość inwestycji, które powodują, że Gmina Rytwiany cały czas się rozwija.  

 



Wójt Grzegorz Forkasiewicz podkreślił, że rok 2021 to rok pandemii Covid-19. Wielość zmian w tym 

organizacyjnych (np. praca zdalna, nauka online w szkołach), które zostały wymuszone przez pandemię 

spowodowała wzrost kosztów utrzymania np. poprzez konieczność zakupienia sprzętu komputerowego czy 

nowych oprogramowań do szkół, które dodatkowo zostały zwiększone przez rosnącą inflację. Wójt 

Grzegorz Forkasiewicz  zauważył, że rok 2021 jeszcze nie był tak trudny jak rok obecny 2022,  w którym 

galopująca inflacja ma ogromny wpływ na podejmowane działania.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski, bardzo pozytywnie ocenił pracę Wójta 

 i pracowników Urzędu Gminy Rytwiany. Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski podziękował 

także radnym Rady Gminy Rytwiany, za pracę na rzecz Gminy Rytwiany, za spokojną i rzeczową 

współpracę. 

 

Sekretarz Gminy Rytwiany Tomasz Fąfara podziękował pracownikom urzędu i kierownikom jednostek 

organizacyjnych za pomoc w przygotowaniu Raportu.   

 

 

 

Pkt 10 

Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Rytwiany wotum zaufania za rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr L/280/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Rytwiany wotum zaufania za rok 2021 

została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

Głosowało 13 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 13 radnych.  

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz podziękował za udzielone wotum zaufania. Wójt Grzegorz Forkasiewicz 

podziękował radnym za współpracę na sesjach Rady Gminy Rytwiany oraz  na komisjach. 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz podziękował radnym również za codzienną pracę w swoich miejscowościach. 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz podziękował radnym za pomoc w rozwiązywaniu problemów mieszkańców, 

które niezwłocznie są przekazywane do Urzędu Gminy tak, aby mogły zostać rozwiązane przez 

pracowników, ale również o przedstawianie spraw mieszkańców na sesjach Rady Gminy Rytwiany.   

Jak dodał Wójt Grzegorz Forkasiewicz problemy mieszkańców  są bardzo różne od takich, które można 

rozwiązać natychmiast i takie, które z uwagi na swoją specyfikę są mimo chęci ze strony pracowników 

Urzędu  Gminy Rytwiany czy radnych niemożliwe do rozwiązania.  

Wójt Grzegorz Forkasiewicz dziękując radnym za wsparcie i współpracę powiedział, że życzy wszystkim 

burmistrzom i wójtom takich radnych jak w Rytwianach.  

 

Pkt 11 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rytwianach za rok 2021.  

Radni otrzymali sprawozdanie finansowe Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu. Księgowa 

GSPZOZ w Rytwianach Magdalena Wołowiec przedstawiła sprawozdanie finansowe. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

Dyskusji nie było.  



Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr L/281/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Rytwiany wotum zaufania za rok 2021 

została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Głosowało 13 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 13 radnych.  

 

Pkt 12 

Uchwała w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2021 rok. 

Radni otrzymali sprawozdanie finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 

Sprawozdanie finansowe przedstawiła Skarbik Gminy Mirosława Szewczyk. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu. 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr L/282/22 w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Głosowało 13 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 13 radnych.  

 

 

Pkt 13 

Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Rytwiany absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Artur Dzieciuch odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 

w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Rytwiany oraz uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Protokół z Komisji Rewizyjnej, która odbyła się w dniu 18 maja 2022 r. stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Artur Dzieciuch podziękował  Wójtowi Grzegorzowi 

Forkasiewiczowi i Skarbnikowi Gminy Rytwiany Mirosławie Szewczyk za dobre wydatkowanie finansów 

Gminy.  

Do podziękowań przyłączył się również Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski.  

 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr L/283/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Rytwiany absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2021 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  



 

Głosowało 13 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 13 radnych.  

 

 

Pkt 14 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 27 kwietnia 2022 r.  

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Tomasz Fąfara. 

Sekretarz Gminy Tomasz Fąfara poinformował, że do Urzędu Gminy Rytwiany w dniu 27 kwietnia  

2022 r. wpłynęła petycja mieszkańców przysiółka Gaj Święcicki dotycząca podjęcia przez Radę Gminy 

działań niezbędnych do utworzenia odrębnej miejscowości Gaj Święcicki.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Rytwiany na posiedzeniu w dniu 20 czerwca  

2022 r. zajęła się analizą petycji. Komisja, wobec konieczności uregulowania statusu prawnego tej 

jednostki osadniczej, co wynika ze stanowiska Głównego Urzędu Geodezji  

i Kartografii, biorąc pod uwagę opinię mieszkańców wyrażoną w procesie konsultacji społecznych, które 

odbyły się w dniach od 31 marca do 15 kwietnia 2022 r., uznała za zasadne przyjęcie kierunku 

postulowanego przez mieszkańców przysiółka, tj. wyodrębnienie go z miejscowości Tuklęcz  

i ustanowienie, jako odrębnej miejscowości.    

Komisja zarekomendowała Radzie uznanie petycji za zasadną. Rada Gminy podziela stanowisko  

i argumentację Komisji wobec petycję należy uznać za zasadną.  

Sekretarz Gminy Tomasz Fąfara odczytał protokół z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Rytwiany, która odbyła się w dniu 20 czerwca 2022 r. Członkowie komisji jednogłośnie uznali petycję za 

zasadną i zarekomendowali Radzie podjęcie stosownej uchwały. Protokół z Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji z dnia 20 czerwca 2022 r. stanowi załącznik do protokołu.  

W dyskusji zabrała również głos przewodnicząca Komisji Rozwoju Lokalnego Pani Irena Pogorzelska 

informując, że również Komisji Rozwoju Lokalnego zajmowała się sprawą petycji mieszkańców 

przysiółka Gaj Święcicki. Przewodnicząca Komisji Rozwoju Lokalnego przedstawiła protokół z komisji, 

która odbyła się w dniu 13 maja 2022 roku. W porządku obrad Komisji Rozwoju Lokalnego było 

rozpatrzenie i zaopiniowanie petycji mieszkańców  miejscowości Gaj Święcicki.  

Komisja w opowiedziała się za wyodrębnieniem sołectwa Gaj Święcicki. Protokół z Komisji Rozwoju 

Lokalnego z dnia 13 maja 2022 r. stanowi załącznik do protokołu.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr L/284/22 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 27 kwietnia 2022 r. Została podjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”.  



 

Głosowało 13 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 13 radnych.  

 

Pkt 15 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/225/21 Rady Gminy Rytwiany z dnia 28 października 

2021 r. w sprawie opłaty targowej. 

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Tomasz Fąfara. 

 

Sekretarz Gminy Tomasz Fąfara poinformował, że uchwałą nr XLV/225/21 Rady Gminy Rytwiany z dnia 

28 października 2021 r. wprowadzono między innymi zasady odprowadzania przez inkasenta pobranej 

opłaty targowej na rachunek Urzędu Gminy Rytwiany. Biorąc pod uwagę charakter wpływów  

z tej opłaty dotychczasowe rozwiązanie nie zdało egzaminu z przyczyn praktycznych, wymagając od 

inkasenta dokonywania częstych wpłat bardzo niskich kwot.  

Art. 47 § 4a ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 roku Ordynacja podatkowa upoważnia radę gminy do 

samodzielnego określenia terminu wpłaty pobranej opłaty przez inkasenta.  

W ocenie Rady Gminy przyjęcie zasady zbiorczej wpłaty pobranej w danym miesiącu opłaty targowej 

jeden raz na koniec miesiąca ułatwi wykonywanie zadań inkasentowi i usprawni pracę Urzędu Gminy.  

Jak zaznaczył Sekretarz Gminy Tomasz Fąfara z praktyki prowadzenia targowiska wynika, że zasadne 

będzie wdrożenie zaproponowanego rozwiązania, że inkasent pobierający opłatę targową będzie 

odprowadzał ją na rachunek Urzędu Gminy Rytwiany w ostatnim dniu roboczym miesiąca, w którym 

została pobrana. 

 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr L/285/22 w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/225/21 Rady Gminy Rytwiany z dnia 28 

października 2021 r. w sprawie opłaty targowej została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Głosowało 13 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 13 radnych.  

 

 

 

Pkt 16 

Sprawy różne i wolne wnioski.  

W sprawach różnych i wolnych wnioskach głos zabrali:  

 

- Radny Stanisław Głowacki w sprawie: 

 



1) zgłoszenia problemu braku możliwości dojazdu autobusem z miejscowości Tuklęcz do Urzędu Gminy 

Rytwiany i przychodni w Rytwianach. Poprosił o zbadanie możliwości skorzystania przez Gminę 

Rytwiany z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych.  

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz poinformował, że sprawa była już omawiana na posiedzeniu Rady Gminy 

Rytwiany i Komisji Rozwoju Lokalnego. Gmina Rytwiany przedstawiła wielokrotnie problem do 

Starostwa Powiatowego w Staszowie, ale Starostwo nie jest zainteresowane rozwiązaniem problemu 

przewozu autobusowego na terenie Gminy Rytwiany. 

Gmina Rytwiany będzie chciała uruchomić swoje kursy również w innych miejscowościach, w których 

brak jest możliwości dojazdu.   

Do dyskusji przyłączyła się Pani Irena Pogorzelska, która również zgłosiła problem braku możliwości 

dojazdu autobusem do Urzędu Gminy i przychodni w Rytwianach z miejscowości Święcica.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski poprosił o przedyskutowanie sprawy na Komisji Rozwoju 

Lokalnego. 

 

2) zgłoszenia utrudnienia w przejeździe drogą leśną Grobla –Stefanówek z powodu zarośnięcia przejazdu.  

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że problem zostanie zgłoszony.  

 

3) wymiany kosza na śmiecie przy przystanku w Tuklęczy. 

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że sprawa zostanie pozytywnie rozpatrzona.  

 

4) zamontowania tablicy informacyjnej przy sklepie w miejscowości Tuklęcz. 

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że sprawa zostanie pozytywnie rozpatrzona.  

 

5) zajęcia się sprawą ustalenia sprawcy zniszczeń ławek na terenie przy Zamku w Rytwianach, 

sprawdzenia czy kamera, która jest zamontowana niedaleko miejsca gdzie wandal uszkodził ławki 

zarejestrowała, kto dokonał zniszczeń i skierowania sprawy na Policję.  

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że zajmie się sprawą.  

 

 

Radna Irena Pogorzelska, w sprawie: 

 

1) rozsypania kamienia, który został dostarczony na drogę do Święcicy. 

2) uszkodzenia drogi.  

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że obie sprawy zostaną rozpatrzone pozytywnie.   

 

 

- Radny Krzysztof Janik w sprawie:  

1) braku przewozów autobusowych również w miejscowości Szczeka, 

2) oczyszczenia rzeki Czarnej z powalonych drzew, wystosowania pisma do Wód Polskich o posprzątanie 

koryta rzeki,  

3) uzupełnienia oświetlenia przy staninie w miejscowości Szczeka. 

 



Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że pracownicy zajmą się zgłoszonymi problemami.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski poinformował o spotkaniu w dniu 29.06.2022 r. 

zorganizowanym z mieszkańcami Rytwian i przedstawicielami Firmy Elpologistyka. Mieszkańcy zwrócili 

się do Wójta Gminy Rytwiany i Rady Gminy Rytwiany z pismem, w którym skarżą się na uciążliwość  

z tytułu działalności Firmy Elpologistyka. Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski przekazał 

zaproszenie na spotkanie.  

 

Pkt 17 

Zamknięcie sesji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski podziękował wszystkim za udział i zamknął LV sesję 

Rady Gminy Rytwiany.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rytwiany 

 

Jerzy Gwizdowski 

 

Protokołowała: 

Jolanta  Markiewicz                                                          

 


